

4D3N 华欣欢乐游 HUA HIN TOUR

特色景点: 瑞士绵羊牧场, 圣托里尼公园, 华欣复古怀旧小村, 华欣葡萄庭院

Tour Attractions: Swiss Sheep Farm, Santorini Park, Plearnwan Eco Village, Hua Hin Hills Vine Yard



第一天 吉隆坡-华欣 (午/晚餐)

抵达曼谷机场, 前往**瑞士绵羊牧场**。牧场内有一大片绿油油的草地, 让人感觉犹如置身于瑞士农庄内。接着, 前往充满希腊风情气息的**圣托里尼公园**。蓝窗白墙的小房子内, 是一家家精品小店, 漫步其间, 犹如置身圣托里尼小岛上, 浪漫又惬意。除了地中海风格的建筑外, 这儿也种植了南洋风的树以及缤纷多彩的花朵, 让人感觉清新舒适。晚餐后, 送往**华欣夜市**集逛街购物。

第二天 华欣 (早/午餐)

早餐后, 参观历史悠久的**华欣铁道火车站**。火车站建于拉玛六世时期, 它拥有独一无二的泰式建筑风格皇室人员候车室。接着参观**华欣复古怀旧小村**, 这儿让人仿佛透过时光隧道, 回到泰国 50 年代古色古香的商业街道, 也有各种各样具有的特色纪念品让您购买。前往参拜泰国高僧龙普托大师在泰国最大的雕像——**龙普陀寺**。接着继续前往**华欣葡萄庭院**。因壤质砂板岩和风化而形成了种植国际葡萄品种茁壮成长的好地方, 并生产了品味芳香和屡获殊荣的 Moonsoon Valley 葡萄酒。前往参观**皇家纪念公园**, 参观纪念历代泰王的雕像。之后, 前往**Cicada 周末创意夜市集** (星期五-日)。这个夜市集和泰国其他的传统夜市不太相同, 这是一个结合了艺术、美食、环保、表演、流行、当地文化与商业的夜市集。

第三天 华欣 (早/午餐)

早餐后, 参观**华欣野生动物园之旅** (虎, 大象, 蛇与鳄鱼表演) 华欣野生探险公园位于华欣市中心附近。公园的客人可以享受著名的泰国娱乐活动, 如大象徒步旅行, 大象表演, 蛇展等。前往**华欣 4D 美术艺术博物馆**, 提供互动展览, 旨在激发感官和探索视角。之后, 参观七岩和**华欣之间的爱与希望之宫**, 由拉玛六世所建造, 作为 1923 年的海滨避暑胜地, 游览后, 前往**华欣购物中心 (Blue Port 购物中心)** 最新的购物中心, 为华欣的首要购物目的地于 2016 年 10 月开业。拥有各种高端零售店, 美食市场和电影院。

第四天 华欣-送机 (早餐)

早餐后, 自由活动。指定时间集合后送往曼谷机场, 返回家园。

Day 01 Kuala Lumpur - Hua Hin (Lunch, Dinner)

Meet & Greet. Proceed to Hua Hin Tour - visit **Swiss Sheep Farm**. In place of the ancient dream of those who seek it. Come in contact with the atmosphere of a farm in a valley surrounded by the love that surrounds you with warmth style European country. Continue to visit **Santorini Park** brings a slice of the picture-perfect Greek island to Cha-Am, from classic whitewashed buildings, colorfully painted windows, down to stone-paved paths and domed towers. At night, Proceed to visit **Hua Hin Night Market**, where it is the local night market of shopping and entertainment for your own pleasure.

Day 02 Hua Hin (Breakfast, Lunch)

After breakfast, visit **Hua Hin Train Station** built during the reign of King Rama VI, and only a short distance from the centre of town. Enroute to visit the **Plearnwan Eco Village**. It is Thailand's first Eco Vintage Village which was built in late 2009 and its a place for shopping and leisure. Continue to (**Wat Huay MongkolngPhorThuad**). This Buddhist temple is home to the world's largest statue of LuangPhorThuad. Proceed to visit **Hua Hin Hills Vine Yard**. The terrain of loamy-sand and slate and constant ocean breeze allow award-winning moonsoon valley Wines and wine tastion on own expenses. Enroute to visit **King Memorial Royal Park**, it is a historically themed from Sukhotai period to current royal house of Chakri it. Next visit to the famous **Cicada Night Market** (open fri - sun) Cicada. A fascinating insight into Thailand's way of life. You will find countless outlets and stands selling delicious food which is freshly cooked and served to you within a matter of minutes.

Day 03 Hua Hin - Kuala Lumpur (Breakfast, Lunch)

After breakfast, visit **Hua Hin Safari Tour** (Tiger, Elephant, Snake & Crocodile Show) situated not far from the center of Hua Hin. Guests of the Park can enjoy famous Thai entertainments, such as elephant trekking, elephant show, snake show and etc. Proceed to For Art's Sake **4D. Art museum** with interactive exhibits designed to stimulate the senses & explore perspectives. After that, visit Maruekhathaiyawan Royal Palace between Cha-Am and HuaHin was built by King Vajiravudh (Rama VI) as a seaside summer retreat in 1923, After tour, proceed to **Blueport Shopping Mall** the latest new mall, Hua Hin's premier shopping destination open in October 2016. Boasting an assortment of high end retail stores, gourmet markets and a cinema complex.

Day 04 Huahin - Kuala Lumpur (Breakfast)

After breakfast, free at own leisure till transfer to airport for departure.

我们的全包:

来回机场税, 燃油费及杂费, 全程导游 / 司机小费,
机场来回接送, 全程酒店住宿, 用餐, 景点门票
团费不含: 旅游保险

*上述行程仅供参考, 正确行程乃依照当地接待社按当时实际情况重新调整为至。

*本团将安排客人进入当地旅行社指定精品店, 如不进店团费另外商议。请向本公司职员询问详

Package Include:

Airport tax, Fuel Tax, , Guide & Driver Tipping, Airport Transfer, Hotel, Meals, Entrance Fee
Tour Exclude: Travel Insurance

*The above itinerary is for reference only & is subject to change without prior notice

*Designated souvenir shops are arranged.*Please inquire for a new tour fare if you do not wish to visit.*

S Seremban HQ:

N No. 76, 1st Floor, Jalan Yam Tuan, 70000,

S Seremban, N.Sembilan, Malaysia.

☎ 06-7635 514 ☎ 06-763 6933

Selangor Branch:

31-2, Jalan SP 2/2, Taman Serdang Perdana,

43300 Seri Kembangan, Selangor

☎ 03-8948 8989 ☎ 03-8948 6661

Kepong Branch:

56-1, Jalan Metro Perdana Barat 2,

Taman Usahawan, 52100 Kepong Utama, KL

☎ 03-6251 1605 ☎ 03-6242 3699

Klang Branch:

39-1, Lorong Batu Nilam 3A, Bandar Bukit Tinggi,

41200, Klang, Selangor.

☎ 03-3319 2989 ☎ 03-3319 0989